



Mining and Environment
International Conference

«The Dr. Peter Beckett Doctoral Bursary»

Dr. Peter Beckett, a Professor of Biology, is an alumnus of King's College London in wetland ecology and has spent a lifetime as a restoration ecologist at Laurentian University. Dr. Beckett serves as Chair of VETAC, an Advisory Panel to the City of Greater Sudbury that oversees the local landscape restoration. He holds a Noranda Award for "outstanding achievements in reclamation", Watkin Award for Reclamation from the Canadian Land Reclamation Association and a Pioneer in Reclamation Award from the American Society of Mining and Reclamation. Dr. Beckett, an honorary member of the China Land Reclamation Society, has given numerous invited presentations on the Sudbury landscape restoration word-wide. He has also been Co-Chair of the Sudbury Mining and Environment International Conferences.

Eligibility:

Recipient will be a Ph.D. student enrolled in a Doctoral program at Laurentian University in an environmental field of study: Boreal Ecology, Natural Resources Engineering of Mineral Deposits, Precambrian Geology, Materials Science and Rural and Northern Health. Further, the recipient will be selected on the basis of financial need and Ontario residency as defined by OSAP.

Research must be in a mining-environmental field.

Amount:

Minimum value is \$5000.

Application:

Applications must include an updated CV (max. three pages), a statement of research interest (max. one page), a letter of reference (max. 250 words), and a copy of the latest transcript.

Due date:

Friday, October 5, 2018

Award date:

Friday, November 2, 2018

Submit completed applications to:

Angèle Gosselin Mainville (agosselinmainville@laurentian.ca)



Mining and Environment
International Conference

Bourse Peter Beckett pour études de doctorat

Titulaire d'un doctorat en écologie des zones humides du King's College, à Londres, M. Peter Beckett, Ph.D., a passé sa vie comme écologiste de la restauration/remise en état à l'Université Laurentienne. Il préside le Comité consultatif technique sur la mise en valeur de la végétation (COTMIV) de la Ville du Grand Sudbury, qui surveille les projets locaux de restauration des paysages. Il est lauréat d'un Prix Noranda pour réalisations exceptionnelles en restauration, du Prix Watkin de l'Association canadienne de réhabilitation des sites dégradés et du Prix de pionnier en réhabilitation de l'American Society of Mining and Reclamation, et est membre honoraire de la China Land Reclamation Society. Il a prononcé de nombreuses communications sur la remise en état du paysage sudburois un peu partout dans le monde. Il a aussi coprésidé les conférences internationales sur les mines et l'environnement à Sudbury.

Admissibilité

Cette bourse est remise à une personne inscrite à un programme de doctorat dans un domaine lié à l'environnement à l'Université Laurentienne, à savoir en écologie boréale, génie des ressources naturelles, gisements miniers et géologie précambrienne, sciences des matériaux et santé dans les milieux ruraux et du nord. Il faut aussi avoir besoin d'aide financière et résider en Ontario conformément à la définition du RAFEO. À noter que le projet de recherche doit porter sur les mines et l'environnement.

Montant

Valeur minimale de 5 000 \$

Demande

Il faut inclure dans le dossier de demande un curriculum vitae à jour (3 pages, au maximum), un énoncé des intérêts de recherche (1 page, au maximum), une lettre de recommandation (maximum de 250 mots) et le plus récent relevé de notes.

Date limite

Vendredi 5 octobre 2018

Date d'attribution :

Vendredi 2 novembre 2018

Veillez soumettre le dossier de demande à

Angèle Gosselin Mainville (agosselinmainville@laurentienne.ca)